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Ukrajina nevyhrává. A ti, kteří vám to tvrdí z obrazovek, bezostyšně

lžou až se tak práší. Ukrajina krvácí a nikdo jí není ochoten pomoci.

Pomoci ne nadále rozbíjet jejich vlast, ale zastavit krveprolití, píše ve

svém článku pubicista, politický analytik a vysokoškolský pedagog

Eduard Chmelár.

Zatímco situace na Ukrajině se stále více komplikuje, naše vláda jako

by žila v paralelním vesmíru. Zatímco ministr zahraničních věcí

Rastislav Káčer nejen fanaticky, ale především mimořádně hloupě

prohlašuje, že  „Ukrajině budeme pomáhat, dokud Rusko nepochopí,

že prohrálo“ , Fantozzi slovenské diplomacie, státní tajemník MZV

SR Andrej Stančík, vychvaluje Jaroslava Naďa do ne dělá skvělé
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jméno. Toho Naďa, který se den před hlasováním o vyslovení

nedůvěry vládě neštítil odklepnout další netransparentní zbrojařský

obchod v objemu 1,7 miliardy eur…  Bohužel, toto není nejhorší

zpráva .

Ukrajina nevyhrává. A ti, kteří vám to tvrdí z obrazovek,

bezostyšně lžou až se tak práší. Ukrajina krvácí a nikdo jí

není ochoten pomoci. Pomoci ne nadále rozbíjet jejich

vlast, ale zastavit krveprolití.  Už jsem vás upozornil, že z našich

médií se nedozvíte pravdu, neboť zprávy jsou neuvěřitelně

cenzurované, zkreslované a nejednou vysloveně lživé. Ale i když si

pracně nevyhledáváte nezávislé zdroje a nesrovnáváte je, i tak

můžete vypozorovat extrémní rozpor v jednotlivých prohlášeních.

Na jedné straně jsme už měsíce ujišťováni, že Rusům dochází munice

a tuto válku brzy prohrají. A pak (často týž den) přijde varování od

šéfa ukrajinské diplomacie Kulebu, že Rusko chystá na zimu

obrovskou ofenzívu. To naši „stratégové“ ji předpověděli na jaře a

podle jejich prognóz vlastně ti neschopní Rusové ostřelují Ukrajinu

municí, kterou měli vyrobit až v lednu.

Nemluvě o každodenních vystoupeních Volodymyra Zelenského, ve

kterých si protiřečí už nejen v každé další zprávě, ale už iv téže.

Kdyby u nás fungovala kvalitní žurnalistika, už dávno by někdo

udělal podrobný rozbor jeho výroků (přiznám se, že se mi do toho

nechce, protože mám spoustu jiné práce, ale pokud to nikdo neudělá,

budu se do té analýzy muset pustit já).
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Ale události nemají jen takový komický podtón. To, co se odehrává

na Ukrajině, je jedna obrovská tragédie a jediný stát, který

systematicky usiluje o mír, je Vatikán, který se dnes nabídl jako

zprostředkovatel mírových rozhovorů mezi Moskvou a Kyjevem. Ať

vás nemýlí, že Putin diplomatické řešení odmítl, dokud Ukrajina

neuzná „nové územní skutečnosti“. Oni hrají již delší dobu

takovýmto způsobem diplomatický pingpong. Když se cítili být na

koni Ukrajinci, odmítal mírová jednání Zelenskyj. Nyní žebře o mír,

neboť Rusko je drtí. A takto to půjde do té doby, než mezinárodní

společenství (především zainteresované velmoci) nevyvine seriózní

diplomatický tlak na ukončení války. Spojené státy by ji mohly

zastavit jediným telefonátem. Ale nechtějí to udělat, až nechutně

falešně se vykrucují.

Co se týče nejnovějšího prohlášení Kremlu, tam je třeba jednoznačně

říci a třikrát podtrhnout, že ten, kdo prodlužuje konflikt, nese vinu za

jeho další vývoj. Mír rozhodně nepřinese ani rozparcelování

Ukrajiny, ani okupace (dokonce iv oblastech jako Záporoží, ve

kterých žije většina Ukrajinců), ani předkládání nových a nových

požadavků.
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Klíčem k míru je funkční autonomie pro Donbas a

mezinárodně garantované bezpečnostní záruky pro

všechny tak, jak je definují a požadují základní dokumenty

OBSE.

A všem fanatickým přívržencům ať už Kremlu nebo Bílého domu

připomínám, že toto není počítačová hra, ani fotbalový zápas, ve

kterém je prostor pro vaše fandění. Toto je šíleně riskantní souboj

Západu s Východem připomínající ruskou ruletu, který je třeba ihned

zastavit.

Bohužel budování důvěry nepřidává skandál, který se rozhořel před

několika dny a který naše média bezostyšně obešla. Bývalá

kancléřka Angela Merkelová v rozhovoru pro týdeník Der

Spiegel přiznala, že Minské dohody vznikly jen proto, aby

Ukrajina získala čas na vyzbrojení. Ještě jasněji to

zopakovala v rozhovoru pro další německý týdeník Die

Zeit, ve kterém argumentovala, že cílem nikdy nebylo dát

vzbouřeným východním regionům autonomii, ale získat

prostřednictvím tohoto příměří čas na vojenské posílení

Ukrajiny.

Putin v reakci na tato slova neskrýval zklamání a šok. Minské dohody

byly totiž oficiální plánem na dosažení míru. Ukrajinský prezident

Zelenskyj už tehdy prohlásil, že tuto smlouvu nebude plnit a

Německo a Francie jako garanti a zprostředkovatelé celého procesu

na Kyjev v tomto směru nijak netlačili. V důsledku toho Vladimir

Putin nařídil 24. února nešťastný vpád ruských vojsk na suverénní

území Ukrajiny. Důsledky Merkelovy přiznání mohou být

fatální. Znamená to, že Moskva bude ještě méně důvěřovat

záměrům západních velmocí, když vidí, že jsou připraveny

kdykoli ji oklamat. Minské dohody byly seriózním,

racionálním a reálným plánem, jak ukončit občanskou

válku v Doněcku a Luhansku. Jenže dnes vidíme, že státy

NATO takový záměr neměly. A Putin získal další argument, že

jeho rozpoutání války bylo opodstatněné.
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Je mi opravdu nevolno z toho, jak málo vůle k míru cítit u vlád

západních států. Co jsou to za sprosté řeči, když nejfanatičtější

ministr zahraničí jakého jsme kdy měli zípat, že kdo odmítá posílání

zbraní na Ukrajinu, si neváží demokracie? Papež František si neváží

demokracie? Měl mu to říct do očí před pár dny ve Vatikánu, hrdino!

Odmítněme tento demagogický, zlomyslný a absurdně lživý narativ:

ten, kdo chce jednání, není za Putina, ale za mír. Jak to, že musím

šéfovi DIPLOMACE vysvětlovat, že jednat neznamená kapitulovat,

ale dokázat, že nám opravdu jde o záchranu životů ukrajinského lidu,

o jeho svobodu, a tedy o samotnou existenci Ukrajiny.

Jednat znamená pokusit se zastavit krveprolití a jasně vymezit, co je

nežádoucí, co je nepřípustné a co je neomluvitelné. Například nechat

lidi zamrznout je zločin proti lidskosti. Budeme se na to jen tak

nečinně dívat a odmítat mluvit o ukončení konfliktu, ve kterém už

zahynulo čtvrt milionu lidí? Pokud to Rastislav Kačer nechce nebo

neumí dělat, ať okamžitě odstoupí z postu ministra zahraničních věcí,

neboť v jeho čele nepotřebujeme amerického agenta, který si svůj

resort mýlí s průtokovým ohřívačem příkazů z Bílého domu a

Pentagonu, ale opravdového diplomata prosazujícího státní zájmy

České republiky a mírové soužití národů.

V neposlední řadě by nás mělo znepokojovat, jak

blahosklonně prominíme ukrajinskému režimu to, co

bychom neodpustili žádnému jinému státu, natož tomu,

který se uchází o členství v EU.  Rád bych znovu připomněl, že

na této cestě neudělal Kyjev ještě ani krok. Nevidíme žádnou

implementaci legislativy  (přičemž výmluva „je válka“ neobstojí,

neboť poslanci nejsou na frontě).

Nevidíme žádné prosazování zákonů proti korupci, mafii a

celkové oligarchizaci společnosti. Naopak, Zelenského

junta zakázala opoziční strany, zakázala opoziční média,

útočí na menšiny, potlačuje náboženskou svobodu.
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 Nejnovější schválil ukrajinský parlament nedemokratický

mediální zákon, který umožňuje zablokovat média na 30

dní bez soudního příkazu.

Ukrajinské bezpečnostní složky již delší dobu podnikají po

celé zemi razie v chrámech a klášterech pravoslavné církve,

která je podřízena moskevskému patriarchátu. Něco

podobného se dělo v klášterech u nás v padesátých letech.

A co by nás mělo zajímat nejvíce, Nejvyšší soud Ukrajiny

minulý týden definitivně rozhodl, že znaky divize Waffen-

SS Galicia nejsou nacistické symboly.

Připomínám, že právě tato divize potlačovala Slovenské národní

povstání a zanechala na Slovensku desítky masových hrobů a tisíce

zavražděných lidí.

Toto nám je lhostejné?! Očekával bych ze strany slovenské vlády

minimálně diplomatickou nótu nebo protest, vždyť jde o zneuctění

obětí nejslavnějšího a nejhrdinštějšího činu našich dějin.

Toto není válka diktatury proti demokracii, ale konflikt dvou

autokratických států. Postavili jsme se na stranu jednoho z nich,

naslibovali mu hory-doly, ale nic od něj nežádáme. A  zatím

nedochází k europeizaci Ukrajiny, ale k ukrajinizaci

Evropy.

Nereagujeme na to, že Ukrajina se svým politickým i

právním systémem vzdaluje normám EU, přehlížíme

rostoucí rehabilitaci nacistických tradic a neznepokojilo

nás ani nedávné prohlášení Volodymyra Zelenského, že „až

do našeho vítězství určitě budu prezidentem“. Co to

znamená?

Prezidentské volby na Ukrajině mají být v roce 2024. Může to tedy

znamenat jen dvě věci: buď Kyjev plánuje do té doby válku ukončit

nebo chce prezidentské volby zrušit. Proto bychom se už měli
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konečně vzpamatovat, abychom si slepou podporou všeho

ukrajinského nevypěstovali monstrum, které nás v konečném

důsledku může zničit mnohem rychleji než více či méně oprávněné

obavy z Ruska.

ZDROJ: FB Eduard Chmelár

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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